
 
 

 

 

Verslag CPBW 21 juni 2023 

 

Aanwezig: Ann Briers, Peter Hermans, Roel Eerlingen, Jessy Martens, Sandrine Ercken, Linda Carolus, 

Erik Leus, Jeannot Lauwers, Ingrid Maurissen, Yvonne Van De Scheur, Andy Vandenryt, Mieke 

Hulsbosch.    

Verslag: Ivo Huygen.  

Vergadermoment: 13:00 tot 14:00. 

1. Verslag vorige vergadering. 

➢ Op Wikitop info terug vinden is blijkbaar niet zo makkelijk. Vandaar dat de vraag wordt 

gesteld om eventueel de vroegere gebruikte kwaliteitshandboeken terug beschikbaar te 

stellen. Op het directieoverleg wordt bekeken hoe men dit nadien verder kan aanpakken. 

➢ Goedgekeurd.  

2. Overzicht arbeidsongevallen mei 2023. 

➢ Medewerker is met haar rug tegen een betonnen muur gevallen, door een ongelukkige duw 

van een bewoner met dementie. Gevolg: rugklachten. Werkverlet loopt momenteel nog. 

3. Halleluja. 

➢ Wat betreft wzc de Voorzienigheid, Sint-Jan Berchmans, Sint-Jozef, het Teutenhof en Home 

Elisabeth zijn er al een aantal initiatieven genomen, van groot tot klein. Hier wordt zeker 

vanaf september verder op ingezet.  

➢ In de andere wzc zijn reeds ook een aantal initiatieven genomen, deze zijn echter nog niet 

doorgedrongen tot bij de algemene directie om op het CPBW de nodige uitleg te kunnen 

geven.  

4. Opvolging incomateriaal. 

➢ Vanuit de leverancier wordt gevraagd naar “cijfers” d.w.z. dat er over een bepaalde periode 

een registratie van de calamiteiten dient te gebeuren. Voornamelijk in wzc Immaculata zou 

een probleem zijn met de doorslaapluiers. In september 2023 zullen we hiervoor de nodige 

registraties doen. 

 



 
 

 

 

5. Wasserij. 

➢ Momenteel zijn er een aantal problemen met de wasserij Clova, deze gaan van problemen 

met de beroepskledij tot gaatjes/scheurtjes in de lakens van de bewoners. Zoals altijd is 

overschakelen naar een andere wasserij een enorme logistiek onderneming en dit zeker voor 

9 wzc.  

➢ Doordat Clean Lease (de vorige wasserij) bescherming aanvroeg tegen haar schuldeisers 

waren we genoodzaakt om op zeer korte termijn actie te ondernemen. De huidige wasserij 

Clova, kreeg dan ook van overal vragen om wzc en ziekenhuizen verder te helpen. Dit leidde 

ongetwijfeld ook tot de nodige interne druk en problemen bij Clova. Uiteraard moeten deze 

problemen bij Clova zich wel stilaan oplossen. 

➢ Wat de beroepskledij betreft komen de huidige maten niet steeds overeen met de maten 

van de vroegere kledij. In sommige wzc werden ook geen passessies georganiseerd, wat nu 

voor problemen van te grote of te kleine beroepskledij zorgt. Ook dient de nieuwe 

beroepskledij een aantal keer gewassen te zijn, voordat deze de “correcte maat” zal 

aannemen.  

6. Re-integratie.  

➢ Van januari  tot eind mei 2023 liepen er geen officiële reïntegratietrajecten (RIT). RIT worden 

vanuit Integro zeker toegestaan, uiteraard binnen de mogelijkheden van de job en de 

campus. 

➢ Wat betreft de officiële verzoeken tot definitieve ongeschiktheid (VDO) waren er in het 

totaal 4 aanvragen op vraag van de medewerker zelf. 

7. Datum volgende vergadering: 18/09/2023 om 10 uur, locatie de Zorgmijn Hasselt. 

 

Tot dan,  

Ivo Huygen, Preventieadviseur. 

 


